
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde  
Dato: 20/04 2023 
Tidspunkt:17.00-19.00 
Mødeleder: Heidi Hviid 

Deltagere: Heidi (skoleleder), Trine (souschef, ref.), Jakob 
(KKFO-leder), André (forældre-rep.), Søren (forældre-rep.), 
Linda (forældre-rep, næstformand), Signe (forældre-sup), Ni-
colaj (forældre-sup), Thomas (forældre-rep, formand), Jasper 
(TR-lærere), Ole (pædagog), Christina (forældre-rep.)  André 
(forældrerep.) 
Mirzahan (elevrådsformand), Rory (elevrådsnæstforperson) 
Thomas Hornum (forperson), Jasper Henriksen (TR lærer) 
Fraværende: Jakob, Linda, Signe, Nicolai 

 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er 
der særlige ansvarlige, gæ-
ster og er det til orientering 
(O), drøftelse (D) eller beslut-
ning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formid-
ling 
Til hvem, af 
hvem og 
hvordan? 

 

1. Valg af ordstyrer og 
godkendelse af dags-
orden (B) 

 Dagsordenen er godkendt, punkt 10 
udgår. 
 
Ordstyrer: Jasper 

  

2. Godkendelse af refe-
rat (B) 

5 Referatet er godkendt.   

3. Kort orientering fra: 
(O) 
- skoleledel-
sen/KKFO-leder 
- Fra formanden 
- Fra øvrige medlem-
mer 

10 Ledelse: 

• Vi er en stor skole og KKFO, og vi 
har et højt medlemstal i KKFO’en. 
Derfor slås en stilling op med hen-
blik på, at der ansættes endnu en 
KKFO-leder. Stillingen ønskes be-
sat pr. 1. august. 

• Der er også stillinger op på pæda-
gogsiden. 

• Vi har fået en bevilling, så vi kan 
etablere et hjemkundskabslokale. 

• Der er bevilget midler til at A-byg-
ningens tag, der trænger til udskift-
ning/reparation. 

 

Formand: - 

 

TR, lærer: - 

 

Ole, pædagog: - 

 

  

4. Nyt fra elevrådet 10 To repræsentanter fra elevrådet samt 
kontaktmedarbejdere er inviteret til 
elevinddragelsesdag. 
 
Sidste dag i elevrådet samles man sig 
til et hyggeligt arrangement. 
 
Elevrådet bruger sit budget på elev-
rådskasser, hvor hver klasse får en 
frisbee, et sjippetov, en fodbold og en 
basketball. 
 

  



 
 

Elevrådet har nu lavet vedtægter, som 
formanden og næstformanden har ta-
get med til os. Vi vil gerne lægge elev-
rådets vedtægter på hjemmesiden, når 
dette er justeret i forhold til elevrådets 
budget. 
 
Ole foreslår elevrådet, at der indkøbes 
plastikbolde af god kvalitet. 
 
Der er indkøbt et udeskakspil til brug i 
skolegården. 

5. Datoer for SB-møder 

2023-24 

10 Torsdag den 24/8, 21/9, 26/10, 23/11, 

4/1, 1/2, 7/3, 11/4, 2/5 og 6/6. 

 

Klokken 17:00-19:00. 

 

Vi går foreløbigt med disse datoer. 

Hvis der skulle være indvendinger, 

drøftes disse på kommende SB-møde. 

  

6. Orientering om kom-

mende visitationer 

10 Vi forventer, at vores klasser bliver 
fyldt op med den kommende visitation. 
 
Vi har en forventning om, at vi starter 
to børnehaveklasser op. Derudover 
kan vi få en blandet 9.-10. klasse. 
 
Københavns Kommune har valgt at ud-
skyde visitationen til maj, hvilket giver 
os udfordringer med at nå at indskrive 
eleverne. 
 
Forældremødet for kommende foræl-
dre udskydes og kommer til at ligge i 
juni måned. 

  

7 Orientering om øko-

nomi 

10 Se bilag 
 
På skoledelen viser prognosen, at der 
vil blive et mindreforbrug på 99.000, 
når alle korrektioner er med. 
 
På KKFO-delen viser prognosen, at 
der vil blive et mindreforbrug på 
498.000, når alle korrektioner er med. 
 
Der spørges, om vi kan se ind i, at vi 
bliver en større skole. Dette er der in-
gen planer om. Man er ved at bygge 
kat. 3-tilbud på Amager. 
 

  

8 Kostpolitik 15 Se bilag 
 
Kostpolitikken er gennemskrevet, og 
der er præciseret, at man til særlige lej-
ligheder godt kan arrangere fx ægge-
jagt til påske eller en lille slikpose i fa-
stelavnstønderne. 
 

  



 
 

Børnene skal selv have 10-er-mad 
med. 
 
Vi har søgt om, at vi får leveret frugt til 
skolen, så alle børn får et stykke frugt. 
 
Formuleringen omkring ”Nøglehuls-
mærket” opblødes, så der står, at vi 
”så vidt muligt” benytter os af nøgle-
hulsmærkede varer. 
 
Kostpolitikken går forbi MED igen med 
de få korrektioner, så vi nu har en ved-
taget kostpolitik. 
 

9 Sygefravær/perso-

nale og elev (O) 

10 Se bilag 
 
Tages op på kommende SB-møde. Sy-
gefraværet er – helt kort – faldende  

  

10 Skolens badefacilite-
ter 
Opfølgning fra sidste 
møde (D) 

10 En forælder i skolebestyrelsen får for-
talt af sine børn, at der ikke er gode 
badeforhold. Heidi og den pågældende 
forælder besigtiger sammen badene 
efter nærværende møde. 

  

11
. 

Evaluering af foræl-
dremøde 

5 Skolebestyrelsen giver udtryk for, at 
det var rart at bruge mere tid i klas-
serne i stedet for at mødes i salen til at 
starte med. 

  

12
. 

Formandsberetning 
til august forældre-
mødet 

10 Formandskabet skriver formandsberet-

ningen, så den er klar til forældremø-

det i august. 

  

13
. 

Ansættelsesudvalg 
pædagog d. 24/04 

5 Der er ikke nogen forældrerepræsen-
tanter, der kan deltage til ansættelses-
udvalget for pædagoger på mandag 
den 24. april. 

  

14 Eventuelt 5 Vi har fået et påbud fra Arbejdstilsynet, 
idet vi har haft en arbejdsulykke. Dette 
skyldes en samling i faldunderlaget un-
der gyngerne. 
 
Det problematiseres, at taxa’erne om 
morgenen kører ad den ensrettede vej 
ved Uglevej. Skolebestyrelsen opfor-
dres til at skrive til taxaselskabet eller 
til politiet. 
 
Store bededag bliver en skole-lukke-
dag. Skolebestyrelsen giver tilsagn til, 
at vi i MED-udvalget drøfter konse-
kvenserne af dette med den mulighed, 
at den allerede godkendte ferieplan 
ændres med en ny godkendelse i SB. 

  

 

 


